



KOMUNIKAT

2015-09-01

Zmiana wysokości zasiłku rodzinnego oraz kryterium dochodowego uprawniającego do zasiłku rodzinnego oraz dodatków do zasiłku rodzinnego.

Od dnia 1 listopada 2015 r. kryterium dochodowe uprawniające do zasiłku rodzinnego oraz dodatków do zasiłku **na okres zasiłkowy 2015/2016** wynosi **674 zł**, natomiast dla rodziny z dzieckiem niepełnosprawnym kryterium to wynosi: **764 zł**.

Od dnia 1 listopada 2015 r. kwota zasiłku rodzinnego wynosi:

- **89 zł** na dziecko w wieku do ukończenia 5 roku życia,
- **118 zł** na dziecko w wieku powyżej 5 roku życia do ukończenia 18 roku życia,
- **129 zł** na dziecko w wieku powyżej 18 roku życia do ukończenia 24 roku życia.

Do zasiłku rodzinnego przysługują następujące dodatki:

- dodatek z tytułu urodzenia dziecka - **1 000 zł** - jednorazowo,
- dodatek z tytułu opieki nad dzieckiem w okresie korzystania z urlopu wychowawczego - **400 zł** miesięcznie,
- dodatek z tytułu samotnego wychowywania dziecka - **185 zł** nie więcej niż - **370 zł** na wszystkie dzieci,
- dodatek z tytułu wychowywania dziecka w rodzinie wielodzietnej **90 zł** na trzecie i następne dzieci uprawnione do zasiłku rodzinnego,
- dodatek z tytułu kształcenia i rehabilitacji dziecka niepełnosprawnego do 5 roku życia - **80 zł**, miesięcznie, powyżej 5 roku życia - **100 zł** - miesięcznie,
- dodatek z tytułu rozpoczęcia roku szkolnego - **100 zł** - jednorazowo,
- dodatek z tytułu podjęcia przez dziecko nauki w szkole poza miejscem zamieszkania:
 - na pokrycie wydatków związanych z zamieszkaniem w miejscowości, w której znajduje się siedziba szkoły **105 zł** - miesięcznie w trakcie roku szkolnego,
 - na pokrycie wydatków związanych z dojazdem do miejscowości, w której znajduje się szkoła - **63 zł** miesięcznie w trakcie roku szkolnego.